
Huiswerk spelling
inleveren op

Doel: Ik schrijf een trema op de juiste plek van het woord. 

Hoe ging het? Heb ik nog hulp nodig?
`
`

ja
`
`

nee

naam

Hoe was mijn inzet?

Woorden met een trema
Als een zelfstandig naamwoord eindigt op –ie, krijgt het meervoud soms een extra e. Dat gebeurt als de 
klemtoon op de laatste lettergreep valt. Op de laatste e komen puntjes (dat heet een trema)

één knie - twee knieën
één calorie - veel calorieën

Als de klemtoon niet op de laatste lettergreep valt, komt er geen extra e bij, maar komen de puntjes op 
de laatste e van het woord:

één kolonie - twee koloniën
één bacterie - veel bacteriën

1.

2. De trema zijn vergeten. Schrijf de trema op de juiste plek in het woord.

Schrijf het woord in het meervoud goed op.

ski

porie

twee

kopie

melodie

theorie

olie

drie

fee

fantasie

ree

judo

harmonie

moskee

onderzee

mozaiek

rontgenfoto

coordinatie

client

patient

Argentinie

egoist

materiele

beinvloeden

smeuig

Pyraneeen

naief

vacuum

pinguin

ingredienten

poezie

neurien

relief

ruine

reunie

financien

vegetariers

sleeen

Tsjechie

industriele

3. Schrijf te getallen in letters op.

62 –

23 –

92 –

34 –

53 -

42 –

34 –

28 –

63 –

85 -


